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گزارش

  اصولگرایان تندرو نگران تعطیلی
گشت ارشاد

«وقتی ناآرامی ها تمام شــود، حساب بانکی فرد بی حجاب مسدود می شود، 
روسری ها به ســر زنان برمی گردد»؛ این جملات طرح یا در حقیقت تهدید های 
نماینده مجلس برای روزهای بعد از بازگشــت آرامش به کشور است؛ آن هم در 
روزهایی که همچنان بعد از ۸۰ روز، اعتراضات به اشکال مختلف ادامه داشته و 
اعتماد افکار عمومی به رفع مشکلات متعدد کشور به حداقل خود رسیده است. 
حسین جلالی، عضو کمیســیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی، در گفت وگو 
بــا مُنیبان درباره اتفاقات اخیر و عدم ارائه خدمات به خانم های کم حجاب گفته 
اســت: «وقتی ناآرامی ها زیاد می شــود، اراذل و اوباش افزایش پیدا می کنند، در 
جاده می ریزند و بی حجابی زیاد می شــود. در نتیجه وقتی ناآرامی ها تمام شود، 
این موارد هم تمام می شوند. همه این موارد یکی، دو هفته دیگر جمع می شوند. 
منظور این اســت که روسری ها به سر زنان برمی گردد». نماینده مردم رفسنجان 
در مجلس شورای اسلامی در پاسخ به اینکه دادستان کل اعلام کرد گشت ارشاد 
تعطیل شده است، افزود: «حتما نباید گشت ارشاد باشد؛ ۲۰ سال است که گشت 
ارشاد نداریم، بلکه پلیس امنیت اخلاقی داشتیم. در مجموع حجاب وجود دارد 
اما روش و شیوه دعوت به آن تغییر کرده است». جلالی در توضیح اینکه منظور 
از تغییر روش دعوت به حجاب چیست؟ تصریح کرد: «منظور از تغییر روش این 
اســت که امکان دارد در قالب تذکــری از طریق پیامک به افراد بی حجاب اعلام 
شود که شما حجاب را رعایت نکردید و سعی کنید به قانون احترام بگذارید. بعد 
از تذکر، وارد مرحله اخطار می شویم. بعد از هشدار و در مرحله سوم ممکن است 
حساب بانکی فرد بی حجاب مسدود شود». همچنین احمد راستینه، دیگر نماینده 
اصولگرای مجلس گفته است: «اساسا فکر می کنم فهم برخی از دستگاه ها در 
گسترش پدیده کشــف حجاب، فهم غلطی است. من به عنوان نماینده مجلس 
به دستگاه های متولی در این امر می گویم شماهایی که مماشات می کنید، دارید 
خلاف صریح قانون رفتار می کنید و حتما باید پاسخ گو باشید». اینکه گشت ارشاد 
تعطیل شده یک گام مثبت از سوی گروهی از جامعه تلقی شده است، اما اگر قرار 
باشد با نگاه سخت گیرانه دیگری جایگزین شود، جز تحریک مردم چه نتیجه ای 
در بر خواهد داشــت؟ به قول مسعود پزشکیان، دیگر نماینده مجلس، « ما الان 
طــوری عمل کردیم که مردم را عصبانی کرده ایم. به جای اینکه خودمان را نقد 
کنیم، می خواهیم بگوییم همه تقصیرها در طرف مقابل است. از سوی دیگر تمام 
شخصیت ها را به حاشیه رانده ایم و هرکسی هست، انگی به او چسباندند. مشکل 
این اســت که باید اول این انگ چسباندن ها را رفع کنیم». به اعتقاد او، «حالا چه 
آقای خاتمی باشــد چه هر شخصیت دیگری، اینها همه پتانسیل هستند. اشتباه 
ما این اســت که به  جای اینکه از این پتانســیل به نفع وحدت کشــور و انسجام 
اســتفاده کنیم، هر روز داریم شکاف را عمیق تر می کنیم». پزشکیان گفته است: 
«ما الان همه جا را آلوده کردیم، تازه فکر می کنیم شــهر درســت کردیم. علت 
این اســت که نرفته  و ندیده ایم که در دنیا چه خبر اســت. خب قرآن می فرماید 
بروید و ببینید». با توجه به سخنان جلالی و سایر اصولگرایان تندرو که این روزها 
به شدت از تعطیلی گشت ارشاد ناراحت هستند، باید نتیجه گرفت فارغ از بحث 
حجاب، مسئله مهم اصولگرایان از این گونه خط و نشان کشیدن ها نگرانی از باور 
عقب نشــینی آنها در برابر مردم است. این در حالی است که در چند روز گذشته 
حتی در کشــور چین با آن ســابقه فضای بسته سیاســی نیز صدای اعتراضات 
مردمی در رابطه با محدودیت های کووید ۱۹ شــنیده شد و آرامش خیلی سریع 
به جامعه آنها بازگشت. حال بعد از ۸۰ روز اعتراضات و کشته شدن بیش از ۲۰۰ 
نفر از هم وطنانمان و بازداشت بسیاری دیگر، اصولگرایان همچنان نگران وجهه 
اقتدارگرایانه خود در میان افکار عمومی هستند. این گونه با توجیه اینکه هر گونه 
اصلاح به معنای عقب گرد در قبال مردم است، سعی دارند مانع هرگونه تغییر 

رو به جلویی باشند.

وزارت اطلاعات اعلام کرد
شناسایی چند هسته عملیاتی وابسته  به 

گروهک منافقین در تهران، اصفهان و کردستان
 وزارت اطلاعات اعلام کرد چند هسته عملیاتی وابسته به گروهک تروریستی 
منافقین از سوی سربازان گمنام امام زمان (عج) در استان های تهران، اصفهان 
و کردســتان شناسایی و متلاشی شدند.در اطلاعیه وزارت اطلاعات آمده است: 
به اســتحضار ملت شریف ایران می رســاند با الطاف الهی و عنایات اهل بیت 
عصمت و طهارت (علیهم الســلام)، ســربازان گمنام امــام زمان (عج) موفق 
شدند چند هسته عملیاتی وابسته به گروهک تروریستی منافقین را شناسایی و 
متلاشی نمایند. هسته های مزبور با انجام اقدامات تروریستی و خمپاره زنی های 
متعــدد علیه مراکــز اداری، نظامی، انتظامی و مســکونی، ضمــن وارد کردن 
خســارت هایی، به فضای رعــب و ناامنی نیز دامن می زدنــد. پس از ردیابی و 
شناسایی هسته های خرابکار، سلسله عملیات هماهنگی در استان های تهران، 
اصفهان و کردســتان صورت گرفت و منجر به بازداشــت ۱۰ عنصر عملیاتی و 
پشتیبانی منافقین شد. اعضای این هسته ها در عملیات های متعدد تروریستی 
به پرتاب نارنجک دست ساز در تجمعات مردمی و حملات خمپاره ای به مراکز 
فوق الاشــاره پرداخته بودند و در حال طراحی اقدامات به مراتب شــدیدتری 
بودند. تمام فعالیت های تروریســتی یادشــده با هدایت مستقیم مقر اروپایی 
گروهک تروریستی منافقین واقع در کشور آلبانی صورت گرفته و در عملیات ها 
حتی از عناصر سابقه دار و قدیمی گروهک منافقین که در دهه ۶۰ مورد عفو و 
تخفیف نظام مقدس جمهوری اســلامی ایران قرار گرفته بودند، استفاده شده 
است. همراه با دستگیری اعضای این شبکه، تمامی اقلام و تسلیحات و ادوات 
عملیات تروریستی همچون خمپاره، نارنجک، مواد و تجهیزات ساخت نارنجک 
دست ســاز، ســلاح کمری و کوکتل مولوتوف، کشــف و ضبط شد. جان بر کفان 
گمنام ایران اسلامی ضمن تجدید عهد با ملت شریف ایران، اعلام می نمایند که 
مقابله با تروریسم را تا انهدام کامل آنها و با قدرت ادامه خواهند داد و طبیعتا 
در میدان جنگ با تروریســم غدار خون آشــام، حامیان و پشتیبانان تروریست ها 

منفعتی نخواهند داشت.

برگ سبز وانت زامیاد تیپ  Z24NIB  مدل ۱۳۹۰ به رنگ آبی 
 روشن -  روغنی به شماره پلاک ۸۵ د ۵۹۷ ایران ۸۴  

 شماره موتور ۶۱۷۳۶۲ و شماره شاسی
 NAZPL140TBO334536 به نام 

 تزرجی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد .

مدرک فارغ التحصیلی   فرزند محمود 
به شماره شناسنامه ۲۹۹۳ صادره از  تهران در مقطع کارشناسی  

رشته حقوق صادره از واحد دانشگاهی شهریار با شماره 
۱۸۹۵۳۸۰۰۰۰۴۳  مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد . از 

یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی  واحد 
شهریار به نشانی شهریار بالاتر از شهرک فردوسیه ارسال نماید .

جواز حمل اسلحه ساچمه زنی دولول ساخت ترکیه به 
 شماره سلاح ۶۱۸۰۸۳۹۸ و شماره جواز ۲۶۸۲۰۷۸  

 به نام  مفقود گردیده 
و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

سـازمـان آگهـی هـای روزنـامه شـرق
۸۶۰  ۳۶  ۱۱۹
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 انتصــاب بذرپــاش بــرای مدیرعاملی ســایپا در زمان 
به  ریاست جمهوری احمدی نژاد حواشی فراموش نشدنی 
 همراه داشــت. هرچند گفته می شود در زمان مدیرعاملی 
او در شرکت خودروسازی سایپا، برای نخستین بار در تاریخ 
خودروسازی ایران، سهم سایپا از ایران خودرو پیشی گرفت 
و در آن برهه، به عنوان بزرگ ترین گروه خودروسازی کشور 
شناخته شد و عمده شاخص های مالی سایپا بهبود یافت؛ 
اما از همان زمــان اتهام هایی در مورد فیش های نجومی 
بذرپاش و چهــار عضو دیگر هیئت مدیره طی ســال های 
۸۷ و ۸۸ شــرکت خودروسازی سایپا مطرح شد و روزنامه 
ایران در آن ســال ها طی گزارشــی از پاداش ۶۰۰ میلیون 
تومانی در ســایپا نوشته بود. اما اعضای هیئت مدیره وقت 
شرکت سایپا و همچنین دفتر مهرداد بذرپاش با انتشار دو 
بیانیــه این موضوع را تکذیب کردند. در این بیانیه آمده که 
دریافتی اعضای هیئت مدیره شرکت های سایپا بسیار کمتر 
از مدیران بانک های دولتی اســت و روزنامــه ایران قصد 
فرافکنــی و دروغ پردازی داشــته  اســت. همچنین در این 
بیانیه تأکید شد که از روزنامه ایران شکایت می کند. گذشته 
از اینها، حواشــی معرفــی بذرپاش برای ریاســت دیوان 

محاسبات هم در نوع خودش دیدنی است.
حواشی معرفی و انتصاب ریاست دیوان محاسبات

معرفی مهرداد بذرپاش برای ریاست دیوان محاسبات 
با مخالفت های جــدی مواجه بود. احمد توکلی، نماینده 
پیشــین مجلس، در نامه ای به محمدباقر قالیباف، رئیس 
فعلی مجلس، خواســتار تجدیدنظــر در معرفی او برای 
این پســت شــد. توکلی ادعا داشــت: «تبصره ۱ ماده ۵۱ 
قانــون آیین نامــه داخلی مجلس می گویــد که داوطلب 
باید حداقل ۲۰ ســال سابقه کار داشته باشد. در حالی که 
ســابقه کار نام برده به ۱۷ ســال هم نمی رسد». او انتقاد 
کرده بود که بذرپاش دوران فعالیتش در ســازمان بسیج 
دانشجویی را نیز به عنوان سابقه کار خود محسوب کرده  
اســت که طبق قانون جزء اشتغال محســوب نمی شود. 
علاوه بر توکلی، احســان ارکانی نماینده مردم نیشــابور و 
فیروزه و زبرخان در مجلس نیز درباره شــبهه ایجادشده 
درباره ســابقه۲۰ ســال کار بذرپاش گفته بود: «سوابق و 
مدارک ۲۰ ســال سابقه کار از ایشــان خواسته شد و آقای 
بذرپاش هم کلیه مســتندات ســابقه کار خــود را که «از 
ابتدای ســال ۱۳۷۹» بود ارائه کرد و این موضوع توســط 
آقــای مهندس منصــور رحیمی فرمانده گــردان تخریب 
لشکر ۲۷ محمد رسول االله، فارغ التحصیل دانشگاه شریف 
و رئیس  پژوهشــکده ای که طی سال های ۱۳۷۹ تا ۱۳۸۲ 
آقای بذرپاش در آن مشــغول به کار بودند مورد تأیید قرار 
گرفت». کمی بعــد بذرپاش اعلام کرد که ســابقه کاری 
او در دوران دانشــجویی به دلیل عضویت در بسیج نبوده  
اســت. وی افزود: «بنده از ســال ۷۹ تا نیمه سال ۸۲ در 
مراکز تحقیقاتی و پژوهشــی دانشــگاه صنعتی شــریف 
مشــغول به کار بوده و افتخار همکاری با شهید مصطفی 
احمدی روشن را داشــتم». حامیان او نیز با انتشار نامه ای 
صادرشــده در ســال ۱۳۸۳ از «پژوهشــکده سامانه های 
هوشمند صنعتی شهید رضایی»، سعی کردند تا فعالیت 
او را در ۱۹سالگی به عنوان معاون آموزشی این پژوهشگاه، 
حد فاصل ســال های ۱۳۷۹ تــا ۱۳۸۲ تأیید کنند. اما نامه 

منتشرشدهنیز با ابهاماتی همراه شد.
مسئله سابقه  کار

اتهام دســتکاری در ســابقه کار از عمــده مواردی بود 
که ســال ۹۹ مخالفــان بذرپــاش مطرح کردنــد. چراکه 
طبق قانون ریاســت دیوان محاســبات، نیاز به حداقل ۲۰ 
سال ســابقه کار داشت و ســابقه کار بذرپاش به ۱۷ سال 
هم نمی رســید! درخصوص ابهام مطرح شده همان زمان 
الیاس نادران، نماینده مجلــس یازدهم این طور گفته بود 
که «ایشان با توجه به ســن و سال و دوره هایی که مدعی 
بود کار کرده، نتوانســت ۲۰ سال ســابقه کار را به مجلس 
ارائه کند؛ لذا سند گواهی کارش در آن مؤسسه پژوهشی را 
آورد که به نظرم پذیرفتنی نبود. صرف نظر از سایر ابهامات 
و اتهامات مطرح شــده، مهرداد بذرپاش اول مرداد ۱۳۹۹ 
موفق شد با ۱۵۸ رأی موافق مجلس یازدهم رئیس دیوان 

محاسبات کشور شود.
اما و اگرهای یک انتخاب

حالا هم ابراهیم رئیســی، مهرداد بذرپاش را به عنوان 
وزیر پیشــنهادی راه و شهرسازی، به مجلس معرفی کرده 
و امروز هم جلســه رأی اعتمــاد او در صحن علنی برگزار 
می شــود. اگرچه برخی موافقان درباره اقدامات او طی دو 
سال گذشته در دیوان محاسبات مواردی مطرح می کنند و 
معتقدند اگرچه تخصص و تجربه ای در این حوزه نداشته 
اما موفق عمل کرده اســت. آنها به همین ســخنان خود 
درباره موفقیت او در دیوان محاســبات اســتناد می کنند و 
امیدوارنــد او در وزارت راه و شهرســازی که هیچ تجربه و 
تخصصی ندارد و امروز به معنای واقعی کلمه یک حوزه 
بیمار است، موفق شود. اما مخالفان این انتخاب معتقدند 
همه این تأکیدات بر موفقیت بذرپاش در دیوان محاسبات 
و تمجید از او در برخی رسانه ها ناشی از اقدامات تبلیغاتی 
تیم بذرپاش و لابی های ســنگینی است که طی این مدت 
انجام داده اند. ازایــن رو با برخی نمایندگان درباره احتمال 
رأی آوری بذرپــاش از صحــن علنــی بــرای وزارت راه و 

شهرسازی گفت وگو کرده ایم.
بذرپاش از نظر سوابق جلوتر از سایر وزرای کابینه است

محســن زنگنه، نماینده مردم تربت 
حیدریه در مجلس یازدهم، با تأکید 
بــر اینکــه وزیــر پیشــنهادی راه و 
شهرســازی از مجلس رأی اعتماد 
می گیرد، به «شرق» گفت: «به نظر 
من وزیر پیشــنهادی راه از مجلس 
رأی اعتماد لازم را به دســت خواهد آورد. فضا به نفع او 

مثبت است».
ایــن نماینــده اقتصادخوانــده دوره یازدهم مجلس با 
بیان اینکه باید مقایســه ای بین وزرای کابینه رئیسی داشته 
باشــیم، بیان کــرد: «در بین وزرایی که در کابینه هســتند، 
باید مقایســه ای داشــته باشــیم، بعد بگوییم فلان گزینه 
برای وزارت مناســب یا نامناسب است. در مقایسه با سایر 
کابینه ســوابق آقای بذرپاش ســوابق قابل اعتنایی است. 
او معاونت ریاســت جمهوری، معاونت ستاد اجرائی امام 
و مدیرعامل شــرکت بزرگ خودرویــی را دارد و همچنین 
اکنون ریاســت دیوان محاســبات را برعهده دارد که مورد 

تأیید رهبری است».
زنگنه ادامه داد: «حتی او در مقایســه با ســایر وزرای 
کابینه فعلی از نظر ســوابق درخور توجه تر اســت. از نظر 
تخصص هم باید بگویم در حوزه مســکن و شهرســازی و 

راه با توجه بــه ظرفیت هایی که وجود دارد، حتما نیازمند 
مهندس و متخصص عمران و شهرســازی نیســتیم؛ بلکه 
نیازمند کسی هســتیم که اقتصاد شهرسازی و اقتصاد راه 
را بدانــد و بتواند با اســتفاده از ظرفیت هــای تأمین مالی 
که در کشــور داریم و اســتفاده از ظرفیت های ذیل وزارت 
راه، یک مــدل عملیاتی را بر اســاس ظرفیت ها و نیازهای 
کشور طراحی کند». نایب رئیس کمیسیون برنامه و بودجه 
مجلس یازدهم تأکید کرد: «این کار هم نیازمند چند عامل 
جانبی مثلا تعامل با ســایر دســتگاه ها و کســی است که 
وجاهت کافی داشته باشد. همچنین بتواند با دستگاه های 
غیردولتــی تعامل به وجــود آورد؛ بنابراین تصور می کنم 
ایشان در مدت دو ســالی که در دیوان محاسبات مشغول 
به کار بوده، نشــان داده اســت که تعامــل خوبی دارد و 
امیدواریم بتواند اتفاقات خوبی در حوزه مسکن رقم بزند».

بذرپاش با ۱۸۴ رأی وزیر می شود
نماینده مردم  جلال رشیدی کوچی، 
مرودشــت در مجلس یازدهم، هم 
در این باره به «شــرق» گفت: «طبق 
علنــی  صحــن  در  مشــاهداتم 
پیش بینی می کنــم بذرپاش با رأی 
نسبتا بالایی از مجلس رأی اعتماد 
می گیرد». او برخلاف زنگنه، دلیل این رأی اعتماد را تجربه 
و ســوابق خوب بذرپاش نمی داند. رشیدی کوچی با کنایه 
به همکارانش که قبل از جلسه استیضاح وزیر صمت از او 
انتقاد داشــتند و در روز استیضاح به او رأی اعتماد دوباره 
دادند، این جلسه را به آن جلسه رأی اعتماد شبیه دانست 
و گفت: «نمایندگان همان طور که در جلسه استیضاح وزیر 
صمت ترجیح دادند در این شرایط برای تقویت همراهی و 
همدلی بیشــتر با دولت به فاطمی امین رأی اعتماد دوباره 
بدهند، به بذرپاش هم برای اثبات این همدلی رأی خواهند 

داد تا وزیر راه شود».
ایــن عضو کمیســیون شــوراها و امور داخلی کشــور 
در مجلس ادامــه داد: «با توجه بــه یافته هایم از صحن 
علنــی تصور می کنم بذرپاش بــا ۱۸۴ رأی موافق وزیر راه 
خواهد شد. این نظر من نیســت؛ بلکه چیزی است که در 
صحن مشاهده می کنم؛ بنابراین طبق آنچه در کف صحن 
می بینیم، تصــور می کنم نمایندگان به گزینه پیشــنهادی 
وزارت راه و شهرسازی رأی مثبت می دهند تا در این شرایط 
خاص مشکلات مسکن، هر کسی که فکر می کند می تواند 
مشــکلات راه و شهرســازی را مرتفع کند، سکانداری این 

وزارتخانه مهم را به دست گیرد تا کارها بر زمین نماند».

رستم قاسمی نتوانست، بذرپاش هم نمی تواند
امــا برخلاف آنها شــهریار حیدری، 
عضــو کمیســیون امنیــت ملی و 
سیاســت خارجی مجلس یازدهم، 
معتقد اســت که بذرپاش به دلیل 
نداشتن تخصص و تجربه در حوزه 
مناســبی  گزینه  و شهرســازی،  راه 
برای این وزارتخانه نیســت. شهریار حیدری در گفت وگو با 
«شــرق» در این باره تأکید کرد: «روز یکشنبه هفته جاری که 
نامه معرفی مهرداد بذرپاش برای وزارت راه و شهرسازی 
در صحــن علنــی اعلام وصــول شــد، تعداد زیــادی از 
نماینــدگان دو-دو می گفتنــد و مخالفــت خــود را با این 
معرفی اعــلام کردند». این نماینده ســرپل ذهاب و قصر 
شــیرین در مجلس یازدهم افــزود: «آقــای بذرپاش تیم 
لابی گر قوی دارد که مرتب در حــال رایزنی و لابی گری با 
نمایندگان هســتند. در شــرایط عــادی او از مجلس رأی 
اعتماد نخواهد آورد؛ چرا که تخصص و ســابقه ای در این 

زمینه ندارد؛ اما شرایط امروز کمی متفاوت است».
حیدری ادامه داد: «خود دولت هم معطل سیاست های 
مسکن و سیاست های ریلی و جاده ای است. رستم قاسمی 
که تجربه بیشــتری نســبت به بذرپاش داشت، نتوانست 
کاری از پیــش ببــرد، اکنون که یک فــرد غیرمتخصص و 
بی تجربــه را برای تصدی ایــن وزارتخانــه مهم معرفی 

کرده اند، مشخص است که راه به جایی نمی برد».
او تأکیــد کــرد: «گزینــه پیشــنهادی وزارت راه نه تنها 
مشکلی از این وزارتخانه حل نمی کند؛ بلکه مشکلاتش را 

هم بیشتر خواهد کرد».
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
برخــلاف زنگنه و رشــیدی که یکی او را مدیــری توانمند 
می دانــد که رأی کافی دارد و دیگری به دلیل رفتار دوگانه 
نمایندگان و برای تقویت همراهی با دولت قصد رأی دادن 
به بذرپاش را دارند، معتقد است: «تاکنون بذرپاش در بین 
نمایندگان و در مجلس وضعیــت خوبی ندارد و به دلیل 

نداشتن تجربه کافی مناسب این وزارتخانه نیست».
او می گویــد: «از آنجایی که خبرگــزاری ایرنا خبرگزاری 
دولــت اســت و فقط با افــراد موافق بذرپــاش مصاحبه 
می کند، سعی دارد با فضاسازی مثبت به نفع او دیگران را 
متقاعد کند به بذرپاش برای تصدی وزارت راه رأی بدهند؛ 
یعنی صرفــا مصاحبه هــای مثبت و حمایتی بــرای وزیر 

پیشنهادی راه و شهرسازی منتشر می کند».
حیــدری با انتقــاد از عجله برای برگزاری جلســه رأی 
اعتماد وزیر پیشــنهادی راه گفت: «دولت تأکید دارد زودتر 
جلسه رأی اعتماد وزیر راه و شهرسازی برگزار شود؛ چرا که 
اگر وقت بیشــتری به نمایندگان برای بررســی و فکر کردن 
داده شــود، انتقادات از بذرپاش بیشتر می شود و مخالفان 
بیشــتری پیدا می کند. به همین دلیل قرار است جلسه رأی 
اعتماد وزیر پیشــنهادی راه و شهرســازی امروز به صحن 
بیاید تا از این فرصت و زمان کم بتوانند برایش رأی اعتماد 
بگیرند». او افزود: «وزیر پیشــنهادی راه و شهرســازی چه 
رأی بیــاورد، چه رأی نیاورد، اطمینــان دارم که او ضعیف 

است و نمی تواند در این حوزه کاری از پیش ببرد».
حیــدری همچنین با تأکید بر فضاســازی مثبت به نفع 
بذرپاش گفت که برخلاف همه این فضاســازی ها با توجه 
به صحبتــی که با همکاران داشــته ام، بعید می دانم رأی 
لازم را به دســت آورد؛ اما از آنجایی که فقط نظر موافقان 
بذرپاش منتشر می شود، این طور القا می کنند که رأی بالایی 
دارد؛ در حالی که این طور نیست و او مخالفان بسیار جدی 

دارد».
این نماینده منتقــد دولت درباره دلایــل خود این طور 
گفت: «دلایل مخالفان هم این اســت کــه آقای بذرپاش 
ســابقه و تجربــه و تخصص خاصی در این حــوزه ندارد. 
ضمنا در دیوان محاســبات هم کار خاصــی انجام نداده 
اســت. در مدت دو سالی که ریاســت دیوان محاسبات را 
برعهده داشــته، با وجودی که تبلیغ زیادی انجام می شود 
که اثرات مثبتی در دیوان محاسبات داشته است؛ اما هیچ 
اتفاق مبارکی در دیوان محاسبات در دوره ریاست مهرداد 

بذرپاش رخ نداده است».
این نماینده مجلس تأکید کرد: «کســی که صبح پشت 
میز ریاســت دیوان محاسبات بنشــیند و عصر هم از پشت 
میز بلند شــود و به منزل برود، چه توفیقاتی داشته است؟ 

خوب است کمی واقع بین باشیم».
در زمــان نگارش این گزارش هنوز جلســه رأی اعتماد 
بذرپاش به عنوان وزیر پیشــنهادی راه و شهرسازی برگزار 
نشده اســت؛ اما نتیجه جلسه علنی مجلس هرچه باشد، 
امیدواریم بتواند در این شــرایط خاص که کشــور با انواع 
بحران های اقتصادی و سیاســی و اجتماعی مواجه است، 
راه گشا باشــد. در این شــرایط تحریمی که افزایش روزانه 
قیمت مســکن و افزایش ســالانه اجاره بهــا بیداد می کند 
و دولت برنامه مشــخصی بــرای کنترل آن نــدارد و وزیر 
مســتعفی با وجود همه وعده ها در حوزه مسکن و وعده 
ساخت چهار میلیون مسکن ناکام ماند، امیدواریم هرکسی 
که وزیر راه و شهرسازی می شود، بتواند گامی مثبت در این 

حوزه برداشته و رضایت نسبی مردم را فراهم آورد.

«شرق» از حواشی انتخاب بذرپاش به عنوان وزیر پیشنهادی راه و شهرسازی گزارش می دهد

از دیوان محاسبات تا وزارت راه
چالش های یک انتخاب

معصومه معظمی: پس از قبول استعفای رستم قاسمی، وزیر راه و شهرسازی توسط ابراهیم رئیسی که گفته می شود به دلیل بیماری مجبور به استعفا شده است، رئیس جمهور 
شــهریار افندی زاده، معاون حمل ونقل وزارت راه و شهرسازی را با حفظ سمت به عنوان سرپرست این وزارتخانه منصوب کرد. چند روز بعد هم مهرداد بذرپاش، رئیس فعلی 
دیوان محاســبات را به عنوان وزیر پیشــنهادی راه و شهرسازی به مجلس معرفی کرد و ۱۳ آذر هم این معرفی توسط هیئت رئیســه مجلس در صحن علنی اعلام وصول شد. 
گزینه ای که از مدت ها پیش به عنوان تنها گزینه جدی این وزارتخانه مطرح بود. البته معرفی بذرپاش برای ســمت های جدید، همیشــه با حواشی زیادی همراه بوده است. از 

انتصاب او به عنوان مدیرعاملی سایپا تا معرفی برای ریاست دیوان محاسبات و اکنون معرفی اش برای وزارت راه و شهرسازی.
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